工程科技研究所博士班學生抵免修課(核心科目)申請書

Graduate School of Engineering Science and Technology Application Form for Course Exemption (only for Core Professional Course)

學號 Student ID: 姓名 Applicant Name:

領域 Field (CSIE/CE/AI): 申請日期 Application Date:

建議課程豁免 Proposed Course Exemption		已完成課程 Completed Course		審 查 意 見 Review Comments		簽章 Signature
課程名稱 Course Title	學分 Credits	課程名稱 Course Title	學分 Credits	完全豁免 Full Exemption	無豁免 No Exemption	任課老師 Course Instructor
學生簽名(Signature of Applicant)						

指導教授 Seal or signature from Advisor	系主任 Seal or signature from Chairman of Department	行政助理 Seal or signature from Staff of Graduate School of Engineering Science and Technology	所長 Seal or signature from Dean of Graduate School of Engineering Science and Technology

附註:

- 1.申請人應填寫課程名稱及學分資訊,並將本申請表與可證明抵(免)修之佐證(本校碩士或博士課程成績單-中文版)以紙本方式繳交至工程科技研究所辦公室。
- 2.申請之課程僅可作為核心課程抵(免)修, 但學分不會累計於畢業學分中。
- 3. 每人以申請一次為限, 請再次確認所繳交之資料完整及正確性。
- 4.本表受理期間為上學期、下學期開學後1個月內前提出申請。

Note:

- 1. The applicant should complete this form including the above course and credit information, and submit this form along with the transcript in Chinese version in hard copy of the applicant's master or PhD program in YunTech to the staff of Office of Graduate School of Engineering Science and Technology.
- 2. The applied courses will only be used in exempting course as core professional courses which will not counted in applicant's graduation credits.
- 3. Each person can only apply once. Please confirm carefully before submitting this form.
- 4. Applications schedule are during one month after the semester starts.